

監護委員會  
GUARDIANSHIP BOARD

根據《精神健康條例》(第 136 章)及《精神健康監護委員會規則》  
要求撤回申請

REQUEST TO WITHDRAW APPLICATION  
MENTAL HEALTH ORDINANCE (CAP. 136) AND  
MENTAL HEALTH GUARDIANSHIP BOARD RULES

關於為精神上無行為能力的人.....之監護令申請事宜。

**In the matter of an Application for a Guardianship Order in respect  
of ....., the mentally incapacitated person.**

致: 監護委員會  
To: Guardianship Board

本人.....為申請人，因為以下所述的原因要求撤回申請：-

.....  
.....  
.....  
.....  
.....

I ....., the applicant, hereby request that my application be withdrawn for the reasons set out below: -

.....  
.....  
.....  
.....  
.....

日期為.....年.....月.....日

Dated this ..... day of .....

.....  
申請人簽署  
Signature of Applicant

註： 根據《精神健康監護委員會規則》第 22 條規定，申請可應申請人以書面提出而被撤回，並須獲委員會同意。如果委員會不接納撤回申請的要求，可繼續進行聆訊。

Note: Section 22 of the Mental Health Guardianship Board Rules provides that an application may be withdrawn at the request of the applicant provided that the request is made in writing and the Board agrees. If the Board does not agree, the hearing may proceed, despite the request to withdraw.